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Årsstämma Skimmelvägens samfällighet -- 2014-05-06 
 

1. Stämmans öppnade 
 Ordförande förklarade stämman öppnad. 
 
 

2. Val av ordförande vid stämman:  
 Ordförande för föreningen föreslår sig själv: Ulrika Tuneld 
 Beslut: Ja 
 
 

3. Val av sekreterare vid stämman:  
Ordförande föreslår: Henrik Darell och Magnus Rydström 
Beslut: Ja 
 
 

4. Val av justeringsmän:  
Robert Fernandez nr 27 och Robert Almvik Gombor nr 45 
Beslut: Ja 
 

 
5. Kallelse till stämman 

Kallelsen till stämman delades ut ca fyra veckor innan.  
 

 
6. Styrelsens och revisorns berättelse 
 Aktiviteter under året: 
   

• I april träffades styrelsen och bestämde datum för både städdag och 
Årsmöte 
Datum för städdagen 28 April och årsmötet 7 maj 
 

• I maj hade vi ett första möte med våra gamla och nya 
styrelsemedlemmar.  
Våra nya medlemmar hälsades välkomna till styrelsen.  

Jessica Nyqvist – Ordförande, Christine Fernandez – Kassör avgick  

Henrik Darell och Matthias Weslien – nyinvalda  
 

Vi gick också igenom de uppdrag vi fick på årsstämman. 
 

• I September hade vi styrelsemöte där bl a höststäddagen planerades. 
- Datum för höstens städdag sattes till 20 oktober. Besiktning av våra 
städområden gjordes.  
 
I oktober genomförde vi sedan höstens städdag. 

   
I november hade vi nästa möte då vi gick igenom budgeten. 
Föreslagen budget från räknesnurran godkändes. 
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I December/Januari genomfördes vattenavläsningen. 
Separat möte för att räkna ut vad var och en skulle betala 
 
I början av april fick vi årsredovisningen som lämnades till revisorn, 
Mark Hirche, för genomgång. 
  

Revisorns berättelse 
Se revisionsberättelse som delades ut ett par dagar efter årsredovisning och 
kallelsen till årsstämman och årsredovisningen  
Granskningen har inte givit anledning till anmärkning beträffande de till mig 
lämnade redovisningshandlingarna eller samfällighetens bokföring. Samtliga 
transaktioner är tillfullo förklarade och verifierade. 

 
 
Beslut: Stämman godkände denna 

 
 Årets vinst föreslogs läggas till reparationsfonden/sparfonden. Beslut: Ja 
 
 

7. Ersättning till Styrelsen och revisor 
Styrelsen skulle vilja få sitt arvode för 2013. Dvs. SEK 999 per medlem/år 
Beslut: Ja 
 

  
8. Framställningar från styrelsen eller motioner från medlemmarna 

 
Framställningar från Styrelsen: Inga framställningar från Styrelsen 
 

 
Motioner: Inga motioner ifrån medlemmarna hade lämnats in 

 
 

9. Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat samt debiteringslängd 
Finns i årsredovisningen som har delats ut inför årsmötet till samtliga hushåll. 
 

 
10. Val av styrelseledamöter och suppleanter  

Följande personer avgår: 
Ulrika Tuneld– Ordförande, Magnus Rydström – Kassör 

 
Nya styrelsen:  
Henrik Darell    1 år 
Matthias Weslin   1 år 
Dennis Jansson    2 år 
Ria Wigestål    2 år 

 

Valberedningen har kontaktat kommande styrelsemedlemmar innan stämman. 
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11. Val av revisorer och revisorsuppleant 
Revisor Mark Hirche nr 43 och revisorsuppleant Bertil Moberg nr 44 avgår. 
 
Stämman valde in följande personer: 
Revisor: Christine Fernandez nr 27  1 år  
Revisorssuppleant: Mikael Bonazoni nr 11  1 år 

 
 
 

12. Val av valberedning 
Nuvarande valberedare, Yngve Grahn nr 28 och Dennis Jansson nr 38 avgår. 
 
Stämman valde in följande personer som nya i valberedningen: 
Valberedare: Magnus Rydström nr 18  1 år 
Valberedare: Robert Fernandez nr 27  1 år 
 
 
 

13. Övriga anmälda ärenden/övrig information 
• Brevlåda: önskemål om en brevlåda för föreningen kom upp. Förslag om att sätta 

denna på gamla sopprummet. Uppdrogs åt styrelsen att fixa. 
• Skrotbilen på parkeringen kommer att hämtas av trafikverket inom kort 
• Anslagstavla – Förslag inkom på en anslagstavla att hänga i sopprummet där man 

bl a kan skriva upp vilka datum som samfällighetsavgiften skall betalas. Uppdrogs 
åt styrelsen att fixa detta. 

• Comhem – frågan om vad som egentligen ingår i avtalet togs upp. Vad betalar vi 
för? Uppdrogs åt styrelsen att kolla upp avtalet och se vad som kan göras där. 

• Gräsklipparen skall bara användas till gemensamhets ytorna . Om något går 
sönder, vänligen meddela styrelsen detta så det kan åtgärdas. 

• Målning av husen – Flera hushåll har pratat om att måla om sina hus. Detta är 
upp till varje hus att bekosta och utföra. Tänk på att hålla på dom färgsättningarna 
som är idag. Om man vill ändra på detta, så bör man kolla med byggnadsnämnden 
så att det är ok. Detta gäller även förråden. Om flera har önskan om att byta 
färgsättning, så kanske man skall gå ihop och kontakta styrelsen för att kanske 
kunna göra något gemensamt. 

 
  
 

14. Stämmans avslutande 
 
Tack till alla som kom! 
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Ordförande: 
 
 
----------------------------------  
Ulrika Tuneld 
 
 
Sammanställt av: 
 
 
 
 
----------------------------------          ----------------------------------                                               
Henrik Darell   Magnus Rydström 
 
 
 
Justeringsman: 
 
 
----------------------------------      ---------------------------------
   
Robert Fernandez   Robert Almvik Gombor  
    


